



CENSUS 2020 FACTS

1. After the 2010 census, we missed out on over \$10,000* per person not listed on the census. Everyone should fill out Census 2020 so we don't lose millions of dollars in the next 10 years!
2. It happens every 10 years.
3. It only takes 5-10 minutes per person to fill out, depending on the size of your household.
4. The census can be filled out in Chinese and 12 other common languages by phone or online, with guides available for 60 more languages.
5. You can take the census for you and your household if you are at least 15 years old.
6. The census is used to determine how much funding and representation should be distributed to communities.
7. The census funds important programs like Medicaid, Medicare and SNAP.
8. The money our city receives based on census data is used to support healthcare, road improvements, school lunches and more.
9. The census can be filled out online, by phone or by mail.
10. Your responses cannot be shared with anyone. In fact, they're even protected by law from other branches of government.

*The total financial impact of the census cannot be determined precisely per capita. Numbers used apply to the state of Texas and are provided by Counting for Dollars 2020: The Role of the Decennial Census in the Geographic Distribution of Federal Funds.

2020census.gov | 1.800.923.8282
HarrisHoustonCounts.com | 281.305.8300



2020年人口状况普查

1. 2010年人口普查后,因统计不全使我们损失了人均\$10,000*的联邦拨款。每个人都应填写2020人口普查表,这样我们才不会在未来的10年损失数以百万的联邦资金!
2. 人口普查每10年进行一次。
3. 根据家庭人口数量,仅需要5-10分钟的时间就可以完成表格。
4. 您可以通过电话或登录 2020census.gov 以中文和其它12中常用语言来填写人口普查表。网站上还提供了另外60种语言指南。
5. 如果您已年满15岁,您可以为自己和家人填写人口普查表。
6. 人口普查用于确定各个社区的财政拨款金额以及议员代表人数。
7. 人口普查为重要项目拨款提供依据,如医疗救助计划(Medicaid)、联邦医疗保险(Medicare)以及美国营养补充援助计划(SNAP)。
8. 我们城市收到的基于人口普查而划拨的资金用于支持医疗、公路改善、学校午餐等项目。
9. 人口普查表可以通过网络、电话或邮件的方式填写完成。
10. 人口普查信息不会与他人分享。这些信息受法律保护不会与政府的其他部门分享。

*人口普查所带来的全部财政影响不可能精确的按照人均计算得出。这里使用的数字仅适用于德克萨斯州,且由网络研讨会Counting for Dollars 2020提供:十年一次的人口普查在联邦资金地理分配中起到的作用。

#YESstotheCensus